

2020年9月英语四级写作真题及答案:线上图书馆

来源: 文都教育

【线上图书馆】

Directions: For this part, you are allowed 30 minutes to write an essay on Online libraries. You can start your essay with the sentence "*Online libraries are becoming increasingly popular.*" You should write at least 120 words but no more than 180 words.

【参考范文】

Living in an era full of chances, changes and challenges, one cannot fail to be exposed to online libraries provided by Dangdang and Amazon, which unanimously arouse more public concern about its pros and cons. Surely enough, the implication conveyed by this phenomenon is quite thought-provoking.

A vast array of people believe that online reading technology would exert a great influence over academic performance and occupational development, with the consumers' quality of life mainly depending on the advantage of convenience and security. If this is the case, then people can take advantage of the internet technology, saving a lot of time. Conversely, without the electronic payment, they would sink into the dilemma that much time would be spent in doing things of little importance. Besides, it is imperative that the government issue relevant laws and regulations on the copyrights on e-book, which can be considered equally crucial and essential.

To put it in a nutshell, it is high time that authorities paid due attention to this emerging field, which might lay a solid foundation for a more advanced society. Only by doing so can we live and thrive better in the contemporary community. Technology is fire, lighting the lamp of progress. It is the lamp, brightening the road of prosperity.

【参考翻译】

生活在一个充满机遇，变化和挑战的时代，人们一定会了解当当和亚马逊提供的线上图书馆，这引起了公众对其利弊的一致关注。确实，这种现象所表达的含义是非常发人深省的。

首先，许多经济学家认为，先进的线上阅读技术将对个人学术及职业产生重大影响，伴随着消费者的生活品质主要依赖于它的便利、安全的优势。如果是这种情况，那么人们可以合理利用网络技术，节省时间。相反，没有线上阅读服务，人们会陷入困境：他们花费很多时间做毫无意义的事情。此外，政府应该颁布和施行有关电子图书版权的法律法规，这也被认为同等重要。

简而言之，综上所述，是时候当局应适当重视这一新兴领域，它为更先进的社会奠定坚实的基础。只有这样，我们才能在当代社会中更好地生存与发展。科技是火，点燃进步之灯。它是灯，照亮繁荣之路。

